
Protokół Nr XXVIII/12
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie

z dnia 30 lipca 2012 roku

Otwarcie obrad     – godz. 1509 
Zamknięcie obrad – godz. 1702

Ad.1

Obrady otworzył Przewodniczący RM witając radnych i przybyłych gości.

Ad. 2

Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne – w 
sesji uczestniczyło 14 radnych  (lista  obecności  radnych,  lista  obecności  sołtysów  i  lista 
obecności gości zaproszonych stanowią załączniki do protokołu).

Ad. 3

Na sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał radnego Franciszka Majdaka.

Ad. 4

Nie wniesiono uwag do protokołu z sesji RM z dnia 22 czerwca 2012 roku i przystąpiono do 
głosowania nad jego przyjęciem:
głosowało 14 radnych:   za – 14   przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

Ad. 5

Przewodniczący RM zapytał czy są uwagi i propozycje do proponowanego porządku obrad 
(proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu).

Burmistrz – wniósł o naniesienie zmiany w załączniku nr 2 do DRUKU Nr 1 w sprawie zmian 
w budżecie gminy Radków na 2012 rok – dodał, że wpłynęły dodatkowe środki finansowe na 
usuwanie skutków klęsk żywiołowych, które zostaną przeznaczone na remonty dróg. 

Przystąpiono  do  głosowania  nad  przyjęciem  proponowanego  porządku  obrad  z 
uwzględnieniem poprawki zgłoszonej przez Burmistrza: 
głosowało 14 radnych:   za – 14  przeciw – 0   wstrzymało się – 0.

Ad. 6 

Burmistrz – złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 22 czerwca 2012 roku do 27 
lipca 2012 roku (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

J. Gorczycki – zapytał w jakiej miejscowości będzie pierwszy odwiert.

Burmistrz  –  odwiert  będzie  zrobiony  w  miejscu  istniejącej  kiedyś  sztolni  tylko  jeden,  w 
sposób biologiczny, w miejscowości Ratno Dolne.

J. Gorczycki – zapytał kto złożył wniosek na odwiert. 



Burmistrz – poinformował,  że jest to spółka polsko – austriacka posiadająca koncesje na 
odwierty badawcze. 

O godz. 1631 Przewodniczący RM ogłosił przerwę.
O godz. 1645 Przewodniczący RM wznowił obrady sesji.

Ad. 7

DRUK  NR 1 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Radków na 
2012 rok

Przewodniczący RM –  wyjaśnił. że wszystkie uchwały zostały szczegółowo omówione na 
posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w 
sprawie przedmiotowego projektu uchwały w sprawie wprowadzenia  zmian  w  budżecie 
gminy Radków na 2012 rok.

B. Kopalko – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
K.  Sypień  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz.  Jarzyńska  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
R.  Markowicz  –  Komisja  Spraw  Gospodarczych  i  Rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14   radnych:  za – 14       przeciw – 0      wstrzymało się – 0.

DRUK NR 2 zmieniający uchwałę Nr XVIII/87/07 Rady Miejskiej w Radkowie z 
dnia 29 grudnia 2007r. w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

B. Kopalko – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
K.  Sypień  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz.  Jarzyńska  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
R.  Markowicz  –  Komisja  Spraw  Gospodarczych  i  Rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14   radnych:  za – 14       przeciw – 0      wstrzymało się – 0.

DRUK NR 3 zmieniający uchwałę Nr XVII/105/11 Rady Miejskiej w Radkowie z 
dnia  31  października  2011r.  w  sprawie  zasad  finansowania  przedsięwzięć 
związanych z  usuwaniem azbestu  i  wyrobów zawierających azbest  z  terenu 
Gminy Radków



Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

B. Kopalko – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
K.  Sypień  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz.  Jarzyńska  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
R.  Markowicz  –  Komisja  Spraw  Gospodarczych  i  Rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14   radnych:  za – 14       przeciw – 0      wstrzymało się – 0.

DRUK NR 4 w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania  taryf za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i  zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie Miasta i 
Gminy Radków

Przewodniczący  RM  –  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  RM  w  sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

B. Kopalko – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
K.  Sypień  –  Komisja  Zdrowia,  Spraw  Społecznych  i  Porządku  Publicznego  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały przy jednym głosie wstrzymującym.
Cz.  Jarzyńska  –  Komisja  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały przy dwóch głosach wstrzymujących.
R.  Markowicz  –  Komisja  Spraw  Gospodarczych  i  Rolnictwa  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M.  Gancarski  –  Komisja  Budżetu,  Planowania  i  Mienia  Komunalnego  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 14 radnych: za – 13 przeciw – 0 wstrzymało się -1.

Ad. 8.
Nie było.

Ad. 9.
Nie wpłynęła. 

Ad. 10.

Przewodniczący  RM –  odczytał  pismo Burmistrza  Miasta  i  Gminy  dotyczące  odrzucenia 
obywatelskiego projektu ustawy o zmianie ustawy z dnia 16 kwietnia 2004 roku o ochronie 
przyrody  oraz  poddał  pod  głosowanie  rezolucje  Rady  Miejskiej  w  Radkowie  w  sprawie 
wyrażenia sprzeciwu dotyczącego obywatelskiego projektu zmiany ustawy z dnia 16 kwietnia 
2004 roku o ochronie przyrody w wersji przedstawionej na druku sejmowym nr 23. 

Głosowało 14 radnych: za – 14 przeciw – 0 wstrzymało  się  –  0  – rezolucja 
została przyjęta. 



J. Gorczycki – poprosił o interwencje Burmistrza w sprawie rozebranego budynku po byłym 
kamieniołomie  w  Tłumaczowie,  gdzie  mieszkańcy  zrobili  sobie  wysypisko  śmieci  oraz  o 
wystąpienie  do  Dyrektora  DSDiK  w  sprawie  dróg  wojewódzkich  (oczyścić  rowy)  w 
Tłumaczowie . 

Burmistrz  –  w  sprawie  rozebranego  budynku  po  kamieniołomach  Burmistrz  skieruje  na 
miejsce Straż Miejską o rozpoznanie sprawy. Burmistrz wystąpi do zarządcy dróg DSDiK w 
sprawie oczyszczenia rowów oraz przedstawi  problem na spotkaniu z Dyrektorem DSDiK . 
Burmistrz poprosił o inicjatywę sołtysa i mieszkańców aby wystąpili z pismem do Dyrektora 
DSDiK. 

Ad. 11.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął XXVIII sesję Rady Miejskiej w 
Radkowie. 

Protokołowała: Przewodniczący RM  
Lucyna Połowczuk      w Radkowie

Bogumił Kuczyński


